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Zápis z jednání komise RM 

 

 

 

Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 20.2.2018 

Místo konání Šlapanice, jednací místnost MěÚ 

Přítomni Růža, Strnadová, Vavro 

Hosté M. Trněná 

Omluven Kincl 

Nepřítomni Novák, Hermann 

Program 
1. Administrativní body 
2. Diskuze  

Obsah 

Komise není usnášeníschopná.  
 

1. Zapisovatelkou určena H. Strnadová, ověřovatelem P. Růža. 
Komise byla informována o tom, že Ing. Alena Řezníčková odeslala Radě města 
svou rezignaci na místo předsedkyně a členství v komisi.  
Po diskuzi byla na funkci předsedkyně komise navržena Ing. Hana Strnadová 
 

2. Diskuze se starostkou 
- Na základě vzniklé situace, kdy v případě, že jeden z aktivních členů komise se 

nemůže zúčastnit jednání, je komise neusnášeníschopná, navrhujeme, aby RM 
oslovila dané politické subjekty k nominaci jiných členů nebo případně snížila 
počet členů komise.  

- Starostka informovala o průběhu přípravy projektové dokumentace k 
rekonstrukci ulic Komenského a Na Poříčí. Komise projedná připomínky 
elektronicky a odsouhlasí jejich znění na příštím zasedání.    

- Byli jsme seznámeni s vydáním územního rozhodnutí na akci Cyklostezka 
Šlapanice - Brno, s průběhem projednávání rozšíření areálu ZŠ Šlapanice, 
rekonstrukce ulice Zemědělská a s brzkým zahájením prací na akci Cyklostezka 
Šlapanice - Bedřichovice 

- Z diskuze vyplynulo, že by bylo vhodné uvažovat v chystaném územním plánu 
o rezervě pro další rozšiřování hřbitova 

- Starostka informovala o obdržené petici občanů týkající se přestavby restaurace 
Žuráň na bytový dům 

  
 
 
 
 

 

Vyhotovil: Hana Strnadová  Ověřil: Petr Růža 

Zpracováno a ověřeno elektronicky 


